
På Økonomiudvalgets møde den 20. november 2023 
spurgte Kenneth F. Christensen (A) til planen for nye 
vejbump 
 

Spørgsmål 
Kenneth F. Christensen (A) spurgte til, hvad planen er i forhold til de nye 

vejbump, deres synlighed og højde eksempelvis på Bibliotekvej.  

 

Svar 
Der er ikke på nuværende tidspunkt planer om at etablere flere vejbump.  

 

Men grundejerforeningerne kan forespørge om det og finansiere 75 %, hvis 

administrationen kan godkende bump på de pågældende veje. 

 

Endvidere kan fremtidige analyser af trafikuheld, sikre skoleveje eller 

dokumenteret forhøjet hastighed afstedkomme, at der skal etableres bump. 

 

De bump, der er etableret i Strandmarkskvarteret og på Bibliotekvej, er 

overdraget til drift fra leverandøren. Administrationen har fået 

entreprenøren og en ekstern rådgiver til at gennemgå de forskellige bump. 

Ud fra gennemgangen er konklusionen, at der er nogle bump som er 

relativt høje, men at alle bump ligger inden for de gældende vejregler.  

 

Ift. det første bump på Bibliotekvej, når man kører ind fra Avedøre 

Havnevej, har administrationen besluttet, at bumpet skal laves om. Dette 

skyldes, at to af de tre bump på strækningen adskiller sig fra det 

nyetablerede bump, hvilket kan virke overraskende for bilisten.  

 

Bumpet vil blive udført som et modificeret cirkelbump i samme høje som de 

to tidligere udførte bump. Det nye bump vil således føles mindre voldsomt 

og ikke give anledning til at blisterne bliver overraskede over at et enkelt 

bump er anderledes end de efterfølgende.  

 

Det nuværende bump er som nævnt udført efter gældende vejregler, men 

på baggrund af flere borgerhenvendelser til Center for Trafik og 

Ejendomme, er det besluttet, at bumpet skal laves om. Center for Trafik og 

Ejendomme kommer til at afholde udgifterne til genetablering af bumpet.  

 

Bumpet er bestilt til udførsel i foråret 2024. 
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